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NORRMALMS HANDIKAPPRÅD 

Datum  Den 26 september 2011  

 

Ledamöter    

Louise Lindström, rådets ordförande, Förbundet för Delaktighet, Handlingskraft, 

Rörelsefrihet  (DHR) - Stockholmsavdelningen 

 

För Handikappföreningarnas Samarbetsorgan i Stockholms stad (HSO): 
Jonas Brännvall, HSO/Stockholms dövas förening (SDF) 

 

Jan Delvert, HSO/Personskadeförbundet (RTP) 

 

Cecilia af Ekenstam, Riksförbundet för mag- och tarmsjuka (RMT) 

 

Anders Mothander, HSO/Föreningen för barn, unga och vuxna med 

utvecklingsstörning (FUB) 

 

Malin Tjernell Prioset, HSO/Föreningen för rörelsehindrade barn och ungdomar 

(RBU)  

 

 

Anmält förhinder 

Teresa Melin, HSO/Astma & Allergiföreningen  

 

 

I tjänsten närvarande 

Mikael Josephson, sekreterare 

Siw Lideståhl, avdelningschef (§ 6 och 7) 

Ersättare  

 

 

…………………………….. 

sekreterare 

 

 

Protokollet justerat  

 

Datum ………………   Datum……………… 

 

…………………………  ………………………… 

Louise Lindström   Jonas Brännvall 

ordförande    justerare 
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§ 1   

Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes och alla hälsades välkomna av ordförande Louise Lindström.  

 

§ 2   

Val av protokolljusterare 

Jonas Brännvall valdes att jämte ordförande justera protokollet.  

 

§ 3   

Mötets tillgänglighet 

Lokalen brister i tillgänglighet för rullstolsburna. Rådet beslutar sätta upp denna ständigt 

återkommande punkt på bevakningslistan. Kontakt kommer att tas med lokalintendent i 

frågan.  

 

§ 4   

Föregående protokoll 

Protokollet lades till handlingarna. 

 

§ 5   

Bevakningslistan 

B2: Ida Burlin är inbjuden till rådets sammanträde den 21 november för att berätta om 

behovskartläggningen av anhörigstöd för personer under 65 år. 

 

§ 6  

Rapport inför stadsdelsnämndens sammanträde den 29 september 

Avdelningschef Siw Lideståhl föredrog. Tema kommunala förskolan. 

 

Rådets synpunkter på T2 

Sid. 15: Rådet önskar en tidplan för enkelt avhjälpta hinder på Tulegatan13. 

 

Sid. 19: Rådet anser att indikatorn ”andel brukare som upplever att de har valmöjlighet inom 

stöd- och service till personer med funktionsnedsättning” borde ha ett högre årsmål än 70%. 

 

Sid. 23: Rådet ställer frågan angående intervjuundersökningen med boende inom Norrmalms 

gruppbostäder som uppvisar något sämre resultat efter övergången till privat utförare än året 

innan. Siw förklarar att resultat av brukarundersökningar alltid ingår i den dialog som 

förvaltningen fortlöpande för med ansvarig utförare och hänvisar till den avtalsuppföljning 

som kommer att redovisas till oktobernämnden.  

 

Sid. 27: Rådet uppmärksammar behovet av nya ormsorgslägenheter i staden. 

Stadsdelsförvaltningen har under senare år startat två gruppbostäder i Sabbatsbergsområdet, 

en på Lilla Bantorget och en på Torsgatan. Siw berättar att förvaltningen i samråd med alla 

nya objekt ser över möjligheten att få in omsorgslägenheter i planen.  Frågan är prioriterad i 
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staden. Gruppbostäder planeras i Hagastaden samt eventuellt även i Skandiahuset vid 

Sveavägen.  

 

Sid 37. ”Granskningen visar att besluten är väl underbyggda och ligger i linje med goda 

respektive skäliga levnadsvillkor och att det inte finns något avsevärt utrymme för ytterligare 

minskning av insatsernas omfattning.”  Rådet påpekar vikten av att förtydliga vad som utgör 

LSS och vad som är SoL, vid dylika redovisningar.  

 

Rådets synpunkter på punkt 6, strategisk plan för bibliotek 

Rådet anmärker på att remissunderlaget var utformat textmässigt på ett mindre bra sätt så det 

blev svårt att se vad där stod och att det är viktigt att staden kontrollerar layout på text som 

skall spridas genom kopiering så att alla kan läsa den. Förvaltningens förslag till remissvar 

var dock lätt att läsa. Rådet undrar om det finns någon plan för hur man ska mäta om de nya 

strategierna ökar utnyttjandet av bibliotekstjänsterna bland personer med 

funktionsnedsättning. 

 

Rådets synpunkt på punkt 7, miljöprogram. 

Rådet anser det viktigt att befintliga parkområden bevaras och att inga avsteg ska göras från 

detta.  

 

§ 7  

Samverkan mellan råd och förvaltning 

Hur kan förvaltningen i högre utsträckning tillgodogöra sig rådets kompetens? 

Finansborgarrådets förslag till budget för 2012 beräknas komma den 12 oktober och därmed 

börjar processen med att ta fram ett förslag till verksamhetsplan (VP). Vid nästa 

sammanträde, då funktionshinderombudsman Riitta-Leena Karlsson deltar kommer en 

diskussion föras om hur handikapprådet involveras i VP-processen. Tillgänglighetsplanen, 

som utgör en del av VP kommer att diskuteras vid rådets sammanträde i november. Inför 

nästa sammanträde kommer rådet ha ett extra möte den 10 okt kl. 14.00 Lokal Klara som är 

bokad kl 14-16. 

 

§ 8   

Uppföljning av informationsdag den 5 september  

Vid informationsdagen uppmärksammades frågan om behovet av punktskrift på skyltar i 

stadens parker. Fråga förs vidare till parkmiljögruppen. Jonas lyfter frågan om hur 

teckenspråk kan öka tillgängligheten. Rådet beslutar lyfta denna fråga till 

kommunikationsstrateg Elisabeth Sandell.  

 

§ 9 Funktionshindrade inom Norrmalms Stadsdelsnämnd 

Inspirerade av Open Eyes utvecklingsprojekt i syfte att skapa karriärvägar för unga 

funktionshindrade föreslår rådet inrättande av ett par praktikplatser vid förvaltningen för 

personer med funktionsnedsättning. Rådet avser att återkomma i denna fråga i och med 

arbetet med verksamhetsplanen för 2012. 
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§ 10 

Frågor som rådet önskar lyfta till förvaltningens kommunikationsstrateg 

Teckenspråk, se §8. 

 

§ 11 

Övriga frågor 

Rådets infoblad ska finnas att tillgå i receptionen samt till nämndsammanträden. 

Namnfrågan, att byta namn på rådet för att få bort det otidsenliga begreppet ”handikapp” tas 

upp med Riitta-Leena Karlsson vid nästa sammanträde.  

 

§ 12 

Mötets avslutande  

Ordförande avslutade mötet och tackade mötesdeltagarna. Nästa sammanträde måndag den 

24 oktober. 

 

 

 


